
 تعبير عن محمد بن سلمان بالانجليزي قصير 

 :سوف نقدم من خلال ما سيأتي موضوع تعبير قصير عن الأمير محمد بن سلمان آل سعود باللغة الإنجليزية

Prince Mohammed bin Salman Al Saud is the Crown Prince of the Kingdom of Saudi Arabia. He 

is Mohammed bin Salman bin Abdulaziz bin Abdulrahman Al Faisal Al Saud. He is the man 

who holds the position of Deputy Prime Minister of Saudi Arabia, Minister of Defense, and 

Chairman of the Council of Economic and Development Affairs in the country. The prince was 

born Mohammed bin Salman on the thirty-first of August 1985 AD. His mother is Prince Fahda 

bint Falah bin Sultan bin Hathlin, and he is the man who is making huge strides in the country in 

order to bring about a qualitative shift in it in the coming years. 

Where Prince Mohammed bin Salman and King Salman bin Abdulaziz Al Saud, may God 

protect them, were able to complete a large number of enormous projects in the country, which 

come within the framework of achieving Saudi Vision 2030, this vision in which Prince 

Mohammed bin Salman had a long hand, so may God protect the prince and sustain him for the 

country. And the servants and may King Salman bin Abdulaziz Al Saud remain in good health. 

 ترجمة تعبير عن محمد بن سلمان إلى العربية 

نقدم من خلال ما سيأتي الترجمة الحرفية لموضوع التعبير السابق الذي تحدث عن الأمير محمد بن سلمان آل سعود ولي عهد  
 :المملكة العربية السعودية

ملكة العربية السعودية وهو محمد بن سلمان بن عبد العزيز بن عبد  إنّ الأمير محمد بن سلمان آل سعود هو ولي عهد الم
الرحمن الفيصل آل سعود، هو الرجل الذي يشغل منصب نائب رئيس مجلس الوزراء السّعوديّ ووزير الدفاع ورئيس مجلس 

من شهر أغسطس من عام الشؤون الاقتصادية والتنمية في البلاد، وقد ولد الأمير محمد بن سلمان في يوم الحادي والثلاثين  
سلطان بن حثلين، وهو الرجل الذي يخطو بالبلاد خطوات ضخمة في    ميلادية، والدته هي الأمير فهدة بنت فلاح بن 1985

 .سبيل إحداث نقلة نوعية فيها في السنوات القادمة

از عدد كبير من المشاريع الهائلة حيث تمكن الأمير محمد بن سلمان والملك سلمان بن عبد العزيز آل سعود حفظهم الله من إنج
هذه الرؤية التي كان للأمير محمد بن سلمان يد طولى فيها،   2030في البلاد والتي تأتي في إطار تحقيق رؤية السعودية لعام 

 .فحفظ الله الأمير وأدامه للبلاد والعباد وأدام الملك سلمان بن عبد العزيز آل سعود في خير وصحة

 


